
O b e c    P o l i a n k a 

Polianka 91 

907 01  Myjava 

Zápisnica  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polianke konaného dňa 19.10.2023 

Prítomní členovia:  

 Pavol Kňazský, starosta obce 

 Viera Mikulková 

 Ing. Ľubica Mocková 

 Pavol Pavlús 

 Jana Stančíková 

 Milan Hrajnoha  
 

Hostia: 5 

1. Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta obce p. Pavol Kňazský privítal poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Prezenčná listina bola prítomnými členmi podpísaná a tvorí prílohu tejto zápisnice. Za 

overovateľov zápisnice bola určená Jana Stančíková a Ing. Ľubica Mocková, zapisovateľ – D. 

Pavesková. Starosta obce p. Pavol Kňazský prečítal program zasadnutia. 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola uznesení  

3. Voľby hlavného kontrolóra obce Polianka  

4. Predaj nehnuteľného majetku obce Polianka -  podiel obce k pozemku č. 2543 v. k.ú. 

Polianka  

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Hlasovanie:  

 Počet prítomných poslancov:  5 

 Za:  5 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0 
 



Obecné zastupiteľstvo v Polianke schválilo v hlasovaní program zasadnutia OZ konaného 

dňa 19.10.2023. 

 

2. Kontrola uznesení 
 

Starosta obce konštatoval, že uznesenia prijaté na minulom zasadnutí OZ sú splnené. 

 

 

3. Voľby hlavného kontrolóra obce Polianka  

 

Uznesením č. 20/2023 bola vyhlásená voľba hlavného kontrolóra obce Polianka, termín na 
odovzdávanie prihlášok bol do 5.10.2023, do tohto termínu bola do podateľne obecného 
úradu doručená jedna žiadosť. Starosta obce pred poslancami otvoril zalepenú obálku 
a prečítal písomnú prihlášku. Starosta skonštatoval, že písomná prihláška obsahuje všetky 
náležitosti v zmysle uznesenia obecného zastupiteľstva č. 20/2023 . 

Písomnú prihlášku priniesla pani Jana Jurášová, ktorá sa predstavila obecnému 

zastupiteľstvu. Obecné zastupiteľstvo nemalo žiadne otázky.  

 

  Uznesenie 25/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Polianke volí za hlavnú kontrolórku obce Polianka pani Janu 
Jurášovú. Deň nástupu do práce sa stanovuje na 1.11.2023 a funkcia potrvá 6 rokov, rozsah 
výkonu funkcie sa určuje na 0,06 % úväzok. Plat hlavnej kontrolórky bude určený podľa § 18c 
ods. 1 , 2, 4 zákona č. 369/1990 Zb. zákon národnej rady o obecnom zriedení .  
Zároveň obecné zastupiteľstvo v Polianke povoľuje hlavnej kontrolórke vykonávať 
živnostenskú činnosť .  

 
 

 

 

Hlasovanie:  

 Počet prítomných poslancov: 5 

 Za: 5 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 

 

 



4. Predaj nehnuteľného majetku obce Polianka -  podiel obce k pozemku č. 2543 v. k.ú. 

Polianka  

 

 

Uznesením č. 24/2023 obecné zastupiteľstvo  schválilo zámer predaja nehnuteľného majetku 

obce Polianka podielu 406/674 k parcele č. 2543, trvale trávnatý porast s celkovou výmerou 

674 m², zapísaný na LV č. 3231  v k. ú. Polianka priamym predajom  podľa § 9a ods. 1 písm. c) 

zákona o majetku obcí, za  cenu minimálne určenú znaleckým posudkom. 

Na základe zverejneného zámeru obce bola do podateľne obecného úradu doručená jedna 

žiadosť o kúpu .  

Starosta obce pred poslancami obecného zastupiteľstva otvoril zalepenú obálku a prečítal 

údaje žiadateľa a zámer žiadateľa s predmetným majetkom . Žiadateľom je pán Jaroslav Polák 

s manželkou Renátou Polákovou. 

 

Uznesenie 26/2023 

 Obecné zastupiteľstvo v Polianke schvaľuje predaj podielu 406/674 k parcele č. 2543, trvale 

trávnatý porast s celkovou výmerou 674 m², zapísaný na LV č. 3231  v k. ú. Polianka priamym 

predajom  podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona o majetku obcí, za  cenu 1218 €, t. j. 3€/ m² pánovi 

Jaroslavovi Polákovi a manželke Renáte.  

 

 

Hlasovanie:  

 Počet prítomných poslancov: 5 

 Za: 5 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 
 

 

5. Rôzne  
 

Starosta obce informoval poslancov o začatí prác na projekte Alej Pokrivníky a pozval ich na 

spoločnú výsadbu stromčekov dňa 28.10.2023.  

Ďalej informoval o pláne projektu výstavby chodníka na hornej Polianke. 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o schválení žiadosti 

o nenávratnú finančnú podporu pre kúpu nového traktora a podaní žiadosti pre zateplenie 

kultúrneho Domu .  

 



Pán K. Adámek :  

• informoval o stave žiadosti podanej k územnému plánu  

• zle hodnotil ideu realizácie územného plánu v obci, kvôli vysokým nákladom . Pripomína 

nevedomosť občanov o potrebe podávania spoplatnených žiadostí, keď budú žiadať o zmenu 

zaradenia ich pozemkov po schválení územného plánu a ako chce k tejto skutočnosti 

pristupovať obec.  

•  pýtal sa koľko obec zaplatila za územný plán a tvrdí, že náklady presiahli sumu 40 000 €. 

• navrhuje aby spracovatelia zapracovali do územného plánu čo najviac pripomienok od 

občanov a aby sa realizovali viac verejných hovorov 

• Pýtal sa v akom štádiu je stavba pána Mészároša 

• pýtal sa kedy bude ďalší verejný hovor k územnému plánu  

• žiada o pozastavenie realizácie územného plánu pokiaľ nebude uskutočnený ďalší verejný 

hovor  

 

Starosta obce odpovedal na otázky :  

• stav územného plánu : čakalo sa na vyjadrenie RnDr. Camacho, ktorá obci poslala 

záverečné stanovisko  k posúdeniu strategického dokumentu, o ďalšom postupe budú 

občania informovaní  

• realizácia územného plánu je na veľmi dobrej úrovni a je pred dokončením. Pôvodná idea, 

pre  ktorú sa poslanci a starosta obce rozhodli pre realizáciu UP obce bolo zamedziť výstavbe 

v extraviláne obce a na ornej pôde, tento krok nie je možný pokiaľ obec nemá územný plán.  

Všetky postupy pri podávaní žiadostí o zmenu v územnom pláne po schválení územného 

plánu pôjdu podľa zákona.  

•  Obec Polianka dostala na realizáciu územného plánu dotáciu, ktorá pokryla približne 70 % 

nákladov, celkové náklady boli zatiaľ 17 000 € ( vrátane dotácie  ) 

• podané požiadavky a pripomienky občanov boli zapracované alebo zamietnuté .  

• všetkým občanom a majiteľom pozemkov v obci Polianka bude písomne oznámené do akej 

miery bola ich požiadavka akceptovaná  

• u pána Mészároša bol vykonaný štátny stavebný dohľad, prebieha konanie , stavebník 

pracuje podľa inštrukcií stavebného úradu.  

• verejný hovor k územnému plánu bol už uskutočnený v decembri 2022 . 

 

 
 
 



 

6. Záver  
 

Program dnešného zasadnutia bol týmto vyčerpaný. Ukončil ho starosta obce 

poďakovaním prítomným poslancom za účasť. 

 

 

Overovatelia: 

 

Jana Stančíková    .......................... 

Ing. Ľubica Mocková     ..........................  

 
 

 


